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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 51. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 23. veljače 2009. godine (ponedjeljak) u Maloj  
koncertnoj  dvorani  Spomen doma u Pazinu     
 

Sjednicu je u 17,07 sati otvorio ANTON PERUŠKO  , predsjednik Skupštine Istarske županije  
(IDS-SDP), koji je sjednici i predsjedavao. 

Pozdravlja sve  prisutne kolegice  i kolege vijećnike Skupštine Istarske županije. 
Pozdravlja : 
- zamjenika  župana , gospodina  Valeria Drandića, 
- članove Poglavarstva Istarske županije,. 
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- predstavnike Općine Pićan, Sveta Nedjelja i  Kršan, koji su mu se, sukladno  Poslovniku 

Skupštine Istarske županije, obratili sa  zahtjevom da budu prisutni 51. sjednici Skupštine 
Istarske  županije, 

- predstavnike nevladine udruge «Naša zemlja», koji su takoñer sukladno  Poslovniku 
Skupštine Istarske županije tražili od predsjednika Skupštine Istarske  županije da im  
dozvoli prisustvo  sjednici Skupštine Istarske županije,  

- predstavnike svih medija, kojima zahvaljuje na praćenju rad Skupštine Istarske  županije  
Posebno pozdravlja kolegu  vijećnika Lina Červara, izbornika  Hrvatske rukometne 

reprezentacije, s nadom da dijeli stav svih vijećnika, da mu od  srca i iskreno  čestita na 
veličanstvenom uspjehu kojega je  postigao zajedno s hrvatskim rukometašima, usvajanjem srebrene 
medalje, koja je i  više od zlatne medalje. (Aplauz).  

Prije utvrñivanja dnevnog  reda zamolio je tajnicu Skupštine, gospoñu  Vesnu  Ivančić, da 
izvrši  prozivku  vijećnika radi utvrñivanja kvoruma. 

  
PRISUTNI – ODSUTNI 

 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ    
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan (O)  
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ  
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. ALEN DAMIJANIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/   
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/   
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  VESNA JALUŠIĆ HSU Odsutna    
10. SUZANA BUGARIN HSU  
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Od 18,00 sati  nadalje 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF Odsutan 
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna  
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limoncin Toth  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS Umjesto Furia  Radina, 

 Odsutna (O) 
28. JADRANKA FABAC IDS Umjesto E. Kosa  
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29. SERðO RIGO IDS Odsutan (O) 
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS Odsutna  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. RATKO KLARIĆ SDP  
  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne službe za poslove  Skupštine i Poglavarstva Istarske 
županije 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela  za poljoprivredu, šumarstvo,  lovstvo, ribarstvo  i 
vodoprivredu  Istarske županije, 
SONJA ŽIVOLIĆ GROŽIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske 
županije, 
VLADIMIR  TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske županije,  
GROZDANA LOVREČIĆ, v.d. pročelnice Upravnog odjela za  prostorno ureñenje i gradnju Istarske 
županije,     
INGRID PALJAR, ravnateljica  Zavoda za prostorno  ureñenje  Istarske županije, 
DARKO KADUM, direktor  TD  MIH d.o.o. Poreč 
ČLANOVI POGLAVARSTVA :  
VALERIO DRANDIĆ, zamjenik  Župana Istarske  županije, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član Poglavarstva zadužen za prostorno planiranje i zaštitu okoliša Istarske 
županije, 
LUCIJA  DEBELJUH, član Poglavarstva zadužena  za školstvo i kulturu 
VALTER POROPAT , član Poglavarstva zadužen za održivi  razvoj   
DARKO LORENCIN, član Poglavartva zadužen za razvoj Istarske županije,  
OSTALI : 
IVAN FRANKOVIĆ, načelnik Općine Pićan, 
JOSIP KONTUŠ, načelnik Općine Kršan,  
IRIDE VIDAKOVIĆ, Udruga “Naša zemlja” 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , utvrñuje da je prozivkom  utvrñeno da  od 41 vijećnice  i 
vijećnika na prozivci je prisutno 32 , a po dolasku Oriana Bulića u  18,00 sati, 33 vijećnica i vijećnika, 
pa Skupština može pravovaljano raditi i odlučivati po  točkama  koje  budu na  dnevnom redu.   

Prelazi se na utvrñivanje  dnevnog  reda. 
Prijedlog  dnevnog  reda za 51. sjednicu Skupštine Istarske  županije vijećnici su dobili  

poštom.  
Koristi  poslovničku mogućnost da  po hitnom postupku  predloži  uvrštenje 5. točke  dnevnog 

reda – Donošenje mjera  Istarske  županije za poticanje  gospodarstva i zapošljavanje s tim  da se 
ostale  točke  pomjere za jedan broj, čime su se vijećici  složili.  

Daje se na usvajanje predloženi  dnevni  red s novom točkom 5. Donošenje mjera  Istarske 
županije za poticanje  gospodarstva i zapošljavanje, te nakon glasovanja utvrñje da je Skupština sa 30 
glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» za  51. sjednicu Skupštine Istarske županije utvrñen slijedeći 
  

DNEVNI  RED 
 

1) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 50. sjednice Županijske skupštine Istarske županije 
2) Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
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3) Informacija o izvršenju Zaključka Skupštine o prihvaćanju Izvješća o praćenju onečišćenja 
zraka oko tvornice kamene vune Rockwool Adriatic d.o.o. Pićan, od 15. prosinca 2008. godine 
(usmena) 

4)  
a) Ostavka na dužnost vijećnika Županijske skupštine Istarske županije, 
b) Verifikacija mandata vijećnika Županijske skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega vijećnika Županijske skupštine Istarske županije 

5) Donošenje  mjera Istarske županije za poticanje gospodarstva i zapošljavanja 
6) Prijedlog Odluke o donošenju Prostornog plana područja posebnih obilježja (PPPPO) Donji 

Kamenjak i medulinski arhipelag 
7) Prijedlog Odluke o Izmjenama i dopunama Prostornog plana Istarske županije 
8) Prijedlog Odluke o prodaji udjela Trgovačkog društva „Cesta“ d.o.o. Pula 
9) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rada za 2009. godinu Trgovačkog društva MIH d.o.o. 

Poreč 
10) Prijedlog Prethodnog mišljenja o izdvajanju dijela šumskog zemljišta u vlasništvu Republike 

Hrvatske na k.č. 8316/3 i 8322 K.O. Rovinj iz šumskogospodarstvenog područja za formiranje 
grañevinske čestice i izgradnju hotela LONE u Rovinju 

11) Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije i nemoćne 
osobe u 2009. godini 

12) Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih rashoda 
centara za socijalnu skrb i pomoći za podmirenje troškova stanovanja korisnicima koji se griju 
na drva u 2009. godini 

13) Prijedlog Odluke o utvrñivanju cijene jednog obroka/ručka i usluge dostave u stan korisnika i 
cijene usluge za korisnike koji osobno preuzimaju obrok/ručak iz kuhinje Doma za starije i 
nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula, Domu za starije i nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ 
Rovinj, Domu za starije i nemoćne osobe Novigrad i Domu za starije i nemoćne osobe Raša 

14) Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Etnografskog muzeja Istre – Museo 
Etnografico dell'Istria u Pazinu 

15)  
a) Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut Muzeja suvremene 

umjetnosti Istre 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju Natječajnog povjerenstva za izbor ravnatelja Muzeja 

suvremene umjetnosti Istre 
16)  

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vijeća Povijesnog muzeja Istre – 
Museo storico dell'Istria 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća Povijesnog muzeja Istre – 
Museo storico dell'Istria 

17) Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske županije 
ORDINE DEL GIORNO 
 

1) Verifica del verbale sintetico della 50a seduta dell'Assemblea regionale della Regione Istriana 
2) Domande, proposte e informazioni dei consiglieri 
3) Informazione sull’attuazione della Conclusione dell’Assemblea sull’approvazione del Rapporto 

sul monitoraggio dell’inquinamento atmosferico attorno alla fabbrica di lana di roccia Rockwool 
Adriatic s.r.l. Pedena, del 15 dicembre 2008 (orale) . 

4)  
a) Dimissione dalla carica di consigliere dell'Assemblea regionale della Regione Istriana, 
b) Verifica del mandato del  consigliere dell'Assemblea regionale della Regione Istriana,  
c) Giuramento solenne del consigliere dell'Assemblea regionale della Regione Istriana, 

5) Mjere Istarske županije za poticanje  gospodarstva i zapošljavanje 
6) Proposta Di delibera sull'emanazione del Piano d'assetto territoriale delle zone con particolari 

peculiarità Punta Promontore e arcipelago di Medolino 
7) Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni al Piano d'assetto territoriale della Regione 

Istriana 
8) Proposta di Delibera sulla vendita delle quote della Società commerciale „Cesta“ s.r.l. Pola 
9) Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano di lavoro della Società commerciale MIH 

s.r.l. di Parenzo per il 2009 
10) Proposta di Previo parere sulla divisione di parte del demanio forestale di proprietà della 

Repubblica di Croazia nelle particelle catastali 8316/3 e 8322 del Comune catastale di 
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Rovigno, dalla zona boschiva per formare una particella edile e costruire l'hotel LONE a 
Rovigno 

11) Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle case per anziani 
e infermi per il 2009 

12) Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle uscite materiali e 
finanziarie dei centri per la previdenza sociale e sugli interventi per sopperire alle spese 
d'abitazione degli utenti che si riscaldano a legna nel 2009 

13) Proposta di Delibera sulla constatazione del prezzo di un pasto/pranzo e del servizio di 
consegna a domicilio degli utenti e del prezzo delle prestazioni per gli utenti che prelevano di 
persona il pasto/pranzo dalla cucina delle Case per anziani e infermi „Alfredo Štiglić“ Pola, 
„Domenico Pergolis“ Rovigno, Cittanova e Arsia 

14) Proposta di Conclusione sull'approvazione dello Statuto del Museo Etnografico dell'Istria – 
Etnografski muzej Istre a Pisino 

15)  
a) Proposta di Conclusione sulla previa approvazione dello Statuto del Museo d'arte 

contemporanea dell'Istria 
b) Proposta di Provvedimento sulla nomina della Commissione giudicatrice per il 

concorso d'elezione del direttore del Museo d'arte contemporanea dell'Istria 
16)  

a) Proposta di Provvedimento sulla destituzione del membro del Consiglio 
d'amministrazione del Museo storico dell'Istria - Povijesni muzej Istre  

b) Proposta di Provvedimento sulla nomina del membro del Consiglio d'amministrazione 
del Museo storico dell'Istria - Povijesni muzej Istre  

17) Proposta di Provvedimento sulla nomina del medico necroscopo sul territorio della Regione 
Istriana. 

 
Prije prelaska na raspravu po točkama dnevnog  reda  izvješćuje da je župan, gospodin Ivan 

Jakovčić, opravdao odsustvo sa sjednice, jer je pozvan na sastanak  župana pograničnih  županija sa 
Republikom Slovenijom u Varaždinu, tako  da nije u mogućnosti biti prisutan 51. sjednici  Skupštine 
Istarske županije.  
 
 AD – 1  VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA SA 50. SJEDNICE 
                         ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTAR SKE ŽUPANIJE 
 
 Skraćeni  zapisnik vijećnici su dobili poštom uz  poziv  za   sjednicu . 
 Skupština je  bez primjedbi sa  31 gasom «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, usvojila 
    
                                        SKRAĆENI  ZAPISNIK  
 

        sa 50. sjednice  Skupštine Istarske županij e 
 
 AD – 2 PITANJA  VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 

Za  postavljanje  vijećničkih pitanja  javili su se  : Marino Roce, Lino Dobrila, Lovorka  Tomičić, 
Romano  Černjul, Lino  Rosa, Damir  Radnić, Tullio Persi, Sandro Jurman,  Josip Anton Rupnik, Tedi  
Chiavalon. 

Prema ustaljenom rasporedu za postavljanje  vijećničkih pitanja prvi  je na redu Klub  vijećnika  
ISDF-a. 

 
DAMIR RADNIĆ :   

 
 Dobar večer. 
 Pozdravljam sve prisutne. 
 Nažalost, Župan nije prisutan, pa je stupanj moje inspiracije  puno manji, ali  ću svejedno 
postaviti jedno pitanje zamjeniku Župana, onome tko već smatra da može odgovoriti na pitanje, 
odnosno  da može Županu prenijeti jedan savjet. 
 Savjet bi  bio  da još uvijek ima dovoljno  vremena da se odustane od  katastrofalnog projekta  
gospodarenja otpadom Istarske županije  sa  Županijskim centrom na Kaštijunu. Da se zaista 
napravi  konsenzus, - ma da krivca  nema ovdje , on ne razumije što ta  riječ znači, - da sjednemo 
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i sve glave stavimo skupa, - gradonačelnici, načelnici,  predstavnici  političkih  stranaka, da 
zajednički  doñemo do daleko  kvalitetnijih  rješenja od postojećeg  koji  pogoduje samo prljavoj 
industriji i da Istra definitivno postane crna regija.     

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolegi Damiru Radniću. 
 Kako ste i rekli pitanje - savjet  prenijet ćemo  Županu. 
 Odgovora  za sada nema.  
 Idući je na redu  Klub vijećnika  IDS-a. 
 Riječ ima  kolega vijećnik Tedi  Chiavalon. 
 
TEDI  CHIAVALON : 
 
 Poštovani predsjedniče Skupštine Istarske županije, poštovane kolegice i kolege, predstavnici 
medija, poštovani  gosti! 
 Dao bih informaciju iz koje će  na kraju proizići  jedno pitanje. 
 Ovih je  dana, kako možemo pročitati u medijima,  zgotovljena najmodernija  sveučilišna 
bolnica u regiji,  u  Mostaru, zahvaljujući  100.000.000,00 kuna koje je  osigurala  Vlada Republike  
Hrvatske. Ovih je  dana isto tako  put Mostara krenulo još 70 milijuna kuna, druga  tranša za  
završetak  Sveučilišta u Mostaru. 

Veseli me  da će  Hrvati u BiH imati  jednu modernu  bolnicu,  da će imati  Sveučilište, ali  me 
zabrinjava što  će biti  sa našom bolnicom, što je  s našim Sveučilištem  i da li  će  Vlada Republike  
Hrvatske napokon sjetiti se da je i Istra dio  Republike  Hrvatske. 

Pitam gospodina Valeria  Drandića :  
-   u kojoj je fazi   realizacija Opće bolnice u Puli, 
-  da li je na vidiku izdavanje  grañevinske  dozvole, kako bi se započelo s izgradnjom  i 

pregovore oko   financiranja  bolnice, normalno, ako  sredstava još i ostane.  
Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 
Hvala vama. 

 Odgovor  će dati zamjenik   Župana, gospodin Valerio Drandić. 
 

VALERIO DRANDIĆ : 
 

Poštovani predsjednike, zamjenici predsjednika, poštovani  vijećnici, gosti, članovi službi te 
predstavnici medija ! 

Pitanje upućeno  iz konteksta financiranja nekih  bolnica  koje nisu u Hrvatskoj  je sigurno na 
mjestu i  mogu  upravo  vezano za ove optimističke podatke koje smo  čuli od  Tedija  Chiavalona, reći  
da se u sličnom pravcu odvijaju i  dogovori vezano za  našu  bolnicu.  Sprema sam vjerovati  da naša 
Vlada neće biti izdašnija prema drugima nego prema nama.  

Ja sam na ovom mjestu već rekao  neke podatke, pa  ću ih sada  ponoviti, jer su  svježiji. 
Glavni projekti za bolnicu  su završeni i okončani  su svi preduvjeti  za izdavanje grañevinske 

dozvole. Lokacijsku dozvolu imamo. Predali smo svu dokumentaciju za ishodovanje grañevinske 
dozvole. Razrañuju se  izvedbeni projekti i projekti za  opremanje bolnice, koji nisu  nužno neophodni 
za  grañevinsku  dozvolu. 

Sukladno  dogovoru  u Ministarstvu zdravstva i socijalne skrbi Republike Hrvatske osigurano 
je u Proračuna 20,5 milijuna kuna za ovogodišnje potrebe  gradnje bolnice. Možda nekome izgleda da 
je to malo sredstava, ali to je onoliko sredstava koliko se  defakto u ovoj godini može potrošiti, budući 
da će grañevinska dozvola  dospjeti u trenutku  kada će nam preostati možda 6 mjeseci  do kraja  
godine, kada ćemo  raditi uglavnom grube i zemljane radove, koji nisu  najskuplji. Prema tome, 
vjerujemo da će taj iznos biti zadovoljavajući. S druge  strane  smo 4,5 milijuna kuna, 22 % naše 
participacije, osigurali u  Proračunu za  2009.godinu. 

Nadam  se da kroz eventualni  rebalans proračuna, - koji  će sigurno biti, jer vidite kakav je 
pritisak  na Vladu  RH,  objektivne okolnosti su takve, -  ovako važni projekti za  odreñenu regiju  neće 
se dirati. To je i obećanje premjera. Vjerujem da će ta sredstva ostati osigurana u  proračunu. 
Apeliram  na sve one koji mogu  pomoći, ne samo zastupnike, nego i ostale, da u tom kontekstu vode  
računa da se sredstva za novu bolnicu u  Puli  u  proračunu  ne diraju. 
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Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 
Hvala gospodinu zamjeniku  Župana. 
Vijećnik  Chiavalon, imate pravo na minutu.  

 
TEDI  CHIAVALON : 
 
 Zahvaljujem na odgovoru. 
 Nadam se i ja  da će to tako biti, jer koliko  možemo danas vidjeti iz medija, čak se i  naši 
susjedi u  BiH čude takvim potezima Vlade RH, kada za vrijeme najveće recesije, umjesto da se  
novac usmjeri u projekte razvoja  RH, usmjerava u razvoj  susjedne nam države. 
 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  vama. 
 Iduće je na redu Klub vijećnika koalicije  NS/HSLI, ZELENA STRANKA. 
 Imamo dvije prijave 

Dogovorite se  tko će prvi uzeti riječ. 
 Riječ ima Josip  Anton Rupnik. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, članovi Poglavarstva, gosti, kolegice i kolege vijećnici ! 
 1. Prijedlog  kao pitanje  

Sve smo više  svjedoci onečišćenja  okoliša i uništavanja prirode, kao najvećeg bogatstva na 
našim prostorima. Nama stiže puno prigovora i traženja intervencije u prostoru s ciljem zaštite  prije 
navedenog. Iz navedenog  razloga pitamo i ujedno predlažemo , da se u  našoj  županiji pokrene 
inicijativa  formiranja «eko kontrola». Mi predlažemo da se u takve  eko kontrole, jasno uz naknadu, 
uključe dragovoljci  domovinskog rata problematičnog zdravstvenog  stanja, jer na taj način bi mogli 
znatno  pomoći njima u poboljšanju zdravstvenog   stanja. Svakako bi trebalo u taj program uključiti  
nadležno ministarstvo i  na taj  način  postigli bi  dupli  efekt i svakako  veliku korist za  naše ljude  na 
ovim prostorima koji bi  vjerojatno našli zajednički jezik  za  sudjelovanje u takvim programima. 

 2. pitanje 
Postavio  bih svakako pitanje  trošenja  županijskih  sredstava, koja  se isplaćuju putem 

Regionalne zaklade civilnog  društva. Udruga  Ekop- Istra je  u zadnje dvije godine nekoliko puta  se 
javljala na natječaj, ali je uvijek dobivala  negativne odgovore. Na zadnji projekt  kojeg je naša Udruga 
plasirala jednostavno je odgovoreno da nije zadovoljila minimalne uvjete o kvaliteti. Radi se o  
«Četverodnevnom  seminaru  održivog  razvitka Eko – agroturizma». Edukacija je preduvjet razvoja 
eko – agroturizma, eko poljoprivrede i eko turizma, a pored toga  na tom seminaru svi  polaznici 
dobivaju  osnove edukacije oko  zbrinjavanja organskog otpada, kao osnovne  sirovine u proizvodnji  
eko komposta, koji je osnova ekološke  proizvodnje  hrane. U  2005. godini  taj projekt je dobio 
podršku  od strane Ministarstva zaštite okoliša, prostornog ureñenja i graditeljstva i financijska  
sredstva u  vrijednosti od  50 % cijelog projekta. U realizaciji tog projekta sudjelovalo je i Ministarstvo 
poljoprivrede i ekološka  savjetodavna služba Republike  Hrvatske. Pored njih  su sudjelovali: grad 
Umag, grad Labin,  srednje škole u Pazinu  - naročito se  njima zahvaljujem, - i  Fakultet ekonomije i  
turizma «Dr. Mate Balota» u Puli. Pored toga takvi projekti se realiziraju  u  Bavarskoj, Austriji, 
Sloveniji i u Italiji. Mene svakako interesira  način trošenja  sredstava, koje su to udruge, kao 
privilegirane, koje  su pretplaćene na dobivanje sredstava i  koja je mogućnost ostalih udruga  da 
ravnopravno sudjeluju u  sufinanciranju. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Odgovor  će dati  zamjenik  župana, gospodin Valerio Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
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Gospodin Josip Anton Rupnik  spomenuo je formiranje  «eko kontrola». Taj posao bih 
prepustio  Agenciji, koju upravo formiramo, za  koju  ćete u jednoj od narednih  točaka  dnevnog red  
čuti, koja se formirala upravo na inicijativu  Skupštine Istarske  županije kada smo zadnji puta  
raspravljali o  Rockwoolu. Ta Agencija za zdravlje i okoliš imat će puno posla, puno inicijativa i  
pustimo joj da se, kao  specijaliziranoj Agenciji,  pozabavi i pitanjem eko kontrola, na koji način da se 
ta eko kontrola provodi i kojim ljudima. U svakom  slučaju inicijativa je dobra i  za svaku pohvalu, a 
tehniku provedbe dogovorit ćemo kada  budemo osnovali spomenutu Agenciju, koja  će se samo time 
baviti. 
 Što se tiče trošenja sredstava Zaklade civilnog  društva i koji su to privilegirani  na koje se 
sredstva troše, reći ću  vam da se uglavnom ta sredstva ne troše. Ne troše se zato što pristigle prijave 
nisu  izrañene sukladno kriterijima i pravilima. Ta sredstva ostaju, nažalost, neutrošena. Vi ste već 
pitali jedanput za Udrugu  Ekop – Istra. Znate da smo u  Proračunu za  2009. godinu osigurali sredstva 
za  ekološku proizvodnju hrane. Prema tome, nije  da nismo  skloni takvoj proizvodnji i takvim 
projektima. Podržavat ćemo ih neposredno, ali i posredno putem Zaklade kada se pripreme projekti i 
programi koji budu usklañeni s kriterijima. Nadam se da ta sredstva tada više neće stajati 
neiskorištena. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  gospodinu  zamjeniku  Župana. 
 Kolega vijećnik  Rupnik, imate pravo na  minutu. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
  
 Radi  se  zapravo o  jednoj preventivi o ljudima koji  često traže posao, pa je Udruga  Ekop – 
Istra  danas sklopila  sporazum o  suradnji s dobrovoljcima Domovinskog  rata.  Njima sam  čak  
održao i  predavanja. Smatram da bi  bilo nužno da im se  tako nešto omogući, pogotovo što znamo 
što to znači za Istru. Na taj  način  bismo mogli prikupiti i sredstva nadležnog ministarstva za 
sufinanciranje takvog projekta, jer ne bi ga  smjeli odbiti s te strane. 
 Kad sam  govorio o drugom projektu, o načinu financiranja, tražio sam tumačenje nadležnog 
organa Republike Hrvatske da mi objasne kriterije i načine financiranja. 

 Ako je jedan projekt dobio mišljenje po struci  da je u redu, pogotovu što to nije naša 
izmišljotina, - to je  projekt vlada  u susjednim državama,  to  su naše kolege u Njemačkoj, Sloveniji i 
Austriji, Italiji, a Udruga Ekop – Istra je  član Bio foruma Alpe Adria, - kada se piše da taj projekt nije 
zadovoljio minimalne kriterije, postavlja se pitanje o čemu ta gospoda razmišljaju !? 

 Žalosno je što se novac ne troši za takve namjene, a pogotovo što je u tom projektu vrlo  
važno napomenuti, ono što je kod nas malo važno, da smo predlagali da se  godišnje zbrine  50 % 
otpada, a jedna glavna količina je organski otpad. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  gospodinu  vijećniku Rupniku. 
 Predstavnika ISDF-a nema. 
 Riječ ima predstavnik  SDP-ea Lino Dorila. 
 
LINO DOBRILA : 
 
 Gospodine predsjedniče, gospodine zamjeniče Župana, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Imam jedno pitanje za zamjenika  Župana. 
 U zadnje vrijeme kroz  sredstva javnog  informiranja dosta se intenzivno piše oko golfa u 
Motovunu, koji bi  trebao biti izgrañen na tom prostoru. Interesira me da li nam možete dati neku 
informaciju što se uistinu tamo dogaña, a posebno u svijetlu napisa  da je u taj proces uključen i naš 
pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj, gospodin Josip  Zidarić, s obzirom da se spominje kao  
član povjerenstva, gdje ne bi trebao biti, pa  vas molim  ako nam možete nešto o tome reći. 
 Hvala.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolegi vijećniku. 
 Odgovor  će dati resorni  član Poglavarstva, gospodin  Vedran Grubišić. 
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VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Dobar večer vijećnicama i vijećnicima, svim prisutnim gostima ! 
 Gospodine predsjedniče,  oprostite što ću  iskoristiti priliku prvi puta u ovom mandatu  da 
zlorabim ovu  govornicu, da čestitam kolegi Linu  Červaru  na iznimnom uspjehu naše  rukometne  
reprezentacije. Drago mi je da je  danas ovdje meñu nama. Nadam se da će slijedeći puta  biti bolje.  
 Što se  tiče golfa, imate pravo,  ovih se  dana oko  golfa u  Motovunu  podiglo dosta  bure. No, 
da se vratim na situaciju sa  golf terenima na području  Istarske županije. 
 Na području Istarske županije imamo više od 40  zahtjeva  da se u Prostorni plan Istarske 
županije uvrste razno razni golfovi. Neke općine već  danas imaju po dva golf terena na svom  
području. Kada govorimo o tome moramo uzeti u obzir i globalnu situaciju vezano uz nedostatak vode, 
podizanje prosječne temperature, isparavanje  na ovom našem  području. 

 U ovom trenutku Istarska županija radi studiju potrebe  golfa, odnosno studiju o potrebnim 
količinama vode, raspoloživim  turističkim  kapacitetima, kao i o  ekonomskom značaju golf terena na 
našem području. 
 S druge  strane vezano uz  promociju utjecaja na okoliš za  golf terene u Motovunu moramo  
reći  da je Istarska  županija  13. svibnja  2008. godine donijela zaključak  po kojemu su predstavnici 
Istarske  županije  u komisijama, odnosno u studijama utjecaja  na okoliš  : Josip Zidarić, Ljiljana 
Dravec , Ingrid  Paljar, Latinka Janjanin, Grozdana Lovrečić, Vinko Brčić, Vedran Grubišić i  Valter 
Poropat.  

Taj zaključak Poglavarstva je dostavljen 16. svibnja Ministarstvu zaštite okoliša, prostornog 
ureñenja i graditeljstvo Republike Hrvatske. Resorno  Ministarstvo nikada nije objavilo taj popis u 
«Narodnim novinama». Član  Komisije se buni da  gospodin Josip Zidarić nije formalno izabran kao 
pravi  član, ali Ministarstvo nas na žalost nikada nije  pitalo  za to i vezano na to pravo  da se žali. 

Ovih dana očekujemo da vidimo da li će se ovaj proces kao takav  dovršiti ili  će se iznova 
ponoviti.  

Hvala. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 
Hvala  vama. 
Vijećnik Dobrila zadovoljan odgovorom. 
Idući je Klub  HDZ-ea. 
Riječ ima vijećnik Marino Roce.   

 
MARINO ROCE : 
 
 Poštovani  predsjedniče, poštovane kolegice i kolege, poštovani gosti ! 
 Imam dva slična pitanja. 
 Pred dvije godine prošao je plin kroz Istru. Priključak za  Pulu je napravljen kod  Vodnjana, ali  
još  Istra , to jest Pula, ne koristi plin iz podmorja  nedaleko od Pule. Izabrani koncesionar, INA, još nije 
izvela potrebne radove, koje je sada počela raditi. 
  Da li imamo informaciju kada  će se taj dio poslova okončati u  Puli.  

Ovih dana će početi radovi na  plinovodu od  Pule  do Umaga, što je od značaja za  Pulu, ali i 
u interesu  županije.  

U  kojoj je fazi izgradnja, odnosno odabir  koncesionara, to jest kada je u planu  da će na taj 
plinovod  biti uključeni potrošači, naši grañani, odnosno kada će poduzetnici  dobiti  mogućnost  
korištenja tog  plina. 
 Drugo je pitanje vezano za produžetak Ipsilona prema Medulinu. Pošto je to kategorija  
županijske ceste, pa Istarska  županija  treba ishodovati lokacijsku  dozvolu, u kojoj je  fazi i  kada se 
očekuje da će lokacijska dozvola biti gotova, pa da se obećanjem Bine – Istre krene s tom investicijom 
, koja je za  Pulu i  cijelu Istru jedno od ključnih problema rješavanja prometa  na jugu Istre.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolegi Marinu Roce. 
 Odgovor  će dati zamjenik  Župana, gospodin  Valerio Drandić.  
 
VALERIO  DRANDIĆ : 
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 Odgovorit  ću na prvo pitanje. Na drugo pitanje  ćemo odgovoriti pismeno, jer ne bih  volio 
pogriješiti, iako  znam da je procedura u toku i da je dosta daleko  dogurala. 
 Što se tiče plina za Pulu i za ostatak Istre mogu  vam dati  najnovije informacije s kojima  
raspolažemo. 
 Primijetili ste  da se kopa uz zaobilaznicu u  Puli, da  se kopa  na još nekim mjestima u Puli  i 
da se već vrše pripreme kako bi neki objekti u  Puli  počeli koristiti zemni plin. Znate da  je plinska  
mreža u Puli izgrañena pred jako puno godina i da nije u  stanju prihvatiti zemni plin zbog  različitog  
pritiska u odnosu  na  ukapljeni plin, koji se danas u  Puli koristi.   U pitanju je vrlo velika 
investicija i  potrebna su  vrlo  velika  sredstva za prilagodbu mreže da može prihvatiti zemni  plin iz  
Ivane, nedaleko Pule. 

Bit će još  nekih problema. 
Na sjednici Gradskog vijeća Grada  Pule je već bilo reagiranja na postojeću cijenu  plina. 

Traže da se cijena plinu smanji, a kamoli  da se eventualno  poveća kako  bi se iz  naknade vršila 
promjena dotrajale i  neadekvatne plinske mreže, koja se sada koristi u  Puli. 

Što se tiče ostatka Istre ili kako mi  to zovemo  Srednje i Sjeverne Istre, ovih se dana 
dovršavaju idejni projekti za gradove u tom dijelu  Istre, koji su obuhvaćeni Programom plinofikacije. 
PLINA – CRO  dovršava imovinsko  - pravne odnose. Magistralni vod vodi  PLINA- CRO. Cijela  
procedura i posao je njihov. Oni su investitor, radili su projekte,  oni  ishoduju grañevinsku dozvolu. 
Upravo se dovršavaju imovinsko-pravna pitanja uz našu pomoć.  

Radovi na kopanju magistralnog voda uskoro  će započeti. Izabrani su izvoñači radova i 
kooperanti. Čim zadnji grad na Zapadnoj obali Istre izradi  idejne projekte plinske  mreže, idemo u 
raspisivanje natječaja za koncesiju za  Sjevernu i Srednju Istru. 

Teško mi je u ovom trenutku  reći da li će to biti za mjesec ili dva  dana, ali biti će dosta skoro. 
Hvala lijepa. 

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala zamjeniku  Župana. 
 Kolega Roce, imate riječ. 
 
MARINO ROCE : 
 
  Od  raspisivanja  natječaja pa do početka radova koncesionaru treba  jedno tri, četiri godine,  
možda  griješim, ali treba jako puno  vremena.  Znam da se radovi više  ne mogu  zaustaviti i nisam za 
to  da se zaustavi, ali opet ćemo imati jedan plinovod od  Pule do Umaga, koji  će dosta godina stajati 
mrtav, nećemo ga uspjeti kvalitetno iskoristiti. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Idući je Klub HSU-a. 
 Imate dvije prijave. Izvolite se dogovoriti  tko  će prvi uzeti riječ. 
 Riječ ima vijećnik Romano  Černjul. 
 
ROMANO  ČERNJUL : 
 
 Gospodine zamjeniče Župana, gospodine predsjedniče, kolegice vijećnice , kolege vijećnici ! 
 Imam dva konkretna pitanja na tragu toga što je malo prije rečeno. 
 Prvo pitanje.  
 Da li je opravdan način organizacije gradnje punog profila Istarskog ipsilona da bude  cesta od 
Kanfanara do  Pule skoro  30 kilometara u  funkciji  grañevinara koji  rade, a ne u  funkciji grañana da 
je koriste i stvaramo na  staroj  cesti dosta  veću  gužvu. Svjedoci smo da  kada idemo za  Rijeku i 
Zagreb da smo na veoma težim terenima gradili pune profile ceste gdje nisu  bile dionice više od 
kilometra, dva zatvorene u danom momentu kada su se gradile. Usput  rečeno mostarinu i tunelarinu, 
koja obuhvaća korištenje  Ipsilona, grañani plaćaju u  punoj  cijeni. Mislim da smo dali  veliku komociju 
izvoñaču radova  da mu  Istarski ipsilon u dužini od  30  kilometara služi kao  gradilišna cesta na koju 
grañani nemaju pristupa. 
 Drugo pitanje.  
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 Svjedoci  smo   sve težeg, sve lošijeg , kriminalnog  stanja  naših  županijskih i lokalnih  cesta. 
Idemo prema izborima, prema turističkoj sezoni. Da li  će ovaj  saziv imati prilike da vidi  tešku 
financijsku  situaciju u  ŽUC-u, kako i na koji način financijski dati injekciju toj ustanovi da se pripremi  
za sezonu, koja  bi u investicijama puno značila. Moramo se za to zauzeti i pomoći.  
 I treće, nije pitanje, nego molba. 
 Bio sam postavio vijećničko pitanje da se ispita i vidi kolika su sredstva koja  se uplaćuju kao 
vodni doprinos i  automatski idu  Hrvatskim vodama u Zagreb ubrana u Istri, koja prelaze čak 
komunalni doprinos, da li i koliko od toga dobiva Istra dalje, jer su to, mogu vam reći, značajna 
sredstva, što  bi interesiralo svakog člana  Županijske skupštine.  
 
ANTON PERUŠKO :  
 
 Hvala. 
 Imate pravo  na dva pitanja. 
 Dobro ! 
 Odgovor  će dati  gospodin  zamjenik  Župana, gospodin Valter Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Na treće pitanje  ćemo odgovoriti pismeno. 
 Vaše prvo pitanje je apsolutno opravdano. Postoji veliko negodovanje grañana, a i  sami  
svakodnevno vidimo što se dešava na cesti  Pula - Kanfanar,  koja  trenutno zamjenjuje  Istarski 
ipsilon,  koja polako postaje  gotovo  nepodnošljiva, na kojoj je promet toliko velik i gust da postaje 
polako opasnost  saobraćati tom cestom. Nadamo se da je  Ipsilon zatvoren samo u  fazi grubih  
radova i  eventualnih miniranja, ali urgirat ćemo i tražiti od investitora da  ne drži dionicu zatvorenu 
cijeli period gradnje Ipsilona, pogotovo je  ne može držati zatvorenu   kada  krene turistička  sezona, 
jer bi  to bilo  ravno katastrofi.  
 Ako se  Riječka zaobilaznica koja je kudikamo  opasnija , teža i zahtjevnija da se gradi uz 
promet, mislim da se i Ipsilon na relaciji  Pula – Kanfanar može graditi uz promet. 
 Što se tiče katastrofalnog stanja županijskih i lokalnih cesta, dodao bih i državne ceste. 
Izgradnjom Ipsilona smo se pomaknuli za jedan nivo, tako da su  neke bivše županijske ceste sada 
postale državne ceste, a neke lokalne županijske ceste. U tom kontekstu smo malo tereta skinula s 
našeg ŽUC-a, jer  su te  ceste postale državne. Meñutim, ni one nisu u boljem  stanju. Jedan vrlo  
kvalitetan program smo predali Hrvatskim cestama i  usuglasili  se na njemu. Temeljem njega trebalo  
bi  pristupiti rekonstrukciji jednog velikog broja kilometara državnih cesta. Nažalost, ono što sam ŽUC 
može je toliko limitirano da  će se svesti doslovno na crtanje nekih cesta, budući da dobro znate da 
raspoloživa  sredstva Županijske uprave za ceste su  skromna i  nedovoljna da se bilo što samostalno 
odlučuje. 
 Lokalne ceste su najčešće na duši gradova i općina i bojim se da u ovo  vrijeme recesije neće 
biti pretjerano sreće. Očito morat ćemo  pričekati neka  bolja vremena za znatnija ulaganja u  naše 
ceste. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala zamjeniku  Župana Valteru Drandiću.        
 Vijećnik je  zadovoljan odgovorom.  
 Idući je Klub vijećnika ISDF-a. 
 Riječ ima kolega vijećnik  Tullio Persi. 
 
TULLIO PERSI : 
 
 Lijep pozdrav svima ! 
 Prvo pitanje. 
 Ako ne govorim istinu vi me ispravite ! 
 Mislim da je svaka politička opcija koja vodi jednu regiju dužna , pored općih interesa,  
sačuvati interes pojedinih  grañana Istre. To govorim u svezi golf igrališta. Broj od 28  golf igrališta u 
Istri je apsurd. Neka  i  bude,  ali  ne može ni država, ni županija, odrediti cijenu terena tim ljudima iz 
Istre, 5 € na primjer, a na tim će se terenima poslije  graditi i popratni objekti, koji nisu više samo  
tereni za  golf, nego  grañevinske konstrukcije. 
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 Zna se da su nekretnine za vrijeme Rimljana bile svetinja. Nitko nije mogao nacionalizirati 
nekretnine ljudima, osim ako nisu bili narodni  neprijatelji ili lopovi. Taj zakon još u svijetu  vrijedi, ali  
izgleda da kod nas ne vrijedi. Vi biste se morali potruditi da ljudi  čija je zemlja imaju  slobodu  biranja  
da li  će dati ili neće dati  zemlju, pogotovo po toj tako niskoj cijeni. 
 Pitanje je  : hoće li se  političke  strukture  pobrinuti za ljude kojima  se uzima zemlja za 
izgradnju  golf igrališta po tako niskoj cijeni. 
 Drugo je pitanje. 
 Država je prepustila županijama pravo davanja stalnog mjesta  boravka  strancima.  

Čuo sam da jedino  Istarska županija  traži da oni koji se  žele opet  preseliti, na primjer u 
Istru, da moraju polagati ispit iz poznavanja  hrvatske povijesti i da moraju znati govoriti hrvatski jezik. 
 Pitanje je: da li je to točno. 

Znamo da je 350.000 Istrijana od  1945. do  1960. godine otišlo iz Istre,  da ti ljudi  pate od 
nostalgije i  žele se preseliti u Istru  da ovdje umru.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. Razumjeli smo pitanje. 
 Uvijek minutu  duže, ali što mogu.   
 Riječ ima zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Gospodine  Persi,  pretpostavljam da ste aludirali  na Zakon o golfu i  neke odredbe  tog 
zakona, koje su podignule buru. 
 Moram reći da je  Zakon o golfu, nažalost, više naškodio projektu  golfa u Istri, nego što  će 
mu pomoći, jer je ionako za golf terene u  Istri suviše kasno  došao, jer su svi oni koji namjeravaju 
izgraditi  golf igrališta su svoje probleme već riješili, ili su zemljište otkupili ili  će ga dobiti u koncesiju ili 
su promijenili lokacije, pa su sada na državnim odnosno  gradskim područjima. 
 Ne vjerujem da je Zakon o  golfu donesen sa špekulativnim intencijama ili intencijama da se 
otima  zemljište  grañanima. Zakon je jednostavno donesen iz očaja, budući da 15 godina pokušaja da 
se tereni izgrade u Istri  je rezultiralo izgradnjom  jednim jedinim golf terenom. Nije bila intencija da se 
nekoga  ošteti ili da mu se otme zemljište. Intencija je bila da se na kraju omogući  gradnja golf 
igrališta, toliko  željenih igrališta, kao nadopune turističke ponude i produžetka turističke sezone. 

 U Europi postoji  6.000  golf igrališta, od kojih  su  3000 izgrañena u  posljednjih  15 godina  
od kada smo mi krenuli s inicijativom izgradnje golf igrališta i nismo uspjeli napraviti ništa. Da tragedija 
bude  veća, u isto vrijeme sve tranzicijske  zemlje izgradile su svoja  golf igrališta, neke i po desetak, 
dvadesetak, a mi nismo uspjeli izgraditi niti jednog. Problem je i u legislativi, meñutim, ne smatram da 
je  ponuñeno rješenje dobro i mislim da su  čak naši zastupnici u Saboru  na njega  već  reagirali. S 
druge  strane ono čak  nam nije  ni potrebno, jer  smo za naše lokacije, kojih je 24, a ne 28, - a kada 
donesemo studiju  okvirnih mogućnosti bit  će ih manje, - jer znate da smo u pripremi studije, koja  će 
bit razmotrena na jednoj od  sjednica  Skupštine Istarske  županije u narednom  periodu. 
 Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Drugo pitanje doseljavanja u Istru, da li  je obveza poznavanja  hrvatskog  jezika. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Moram priznati da nisam čuo  detalje o toj obvezi. Meñutim, uvjete  propisuje država, odnosno 
državni  uredi. Županije apsolutno nikakvih ingerencija nemaju po pitanju  državljanstva i državljana. 
To  rade državni uredi.     
 Ako je to obveza, a pretpostavljam da ste mislili na Talijane eventualne povratnike, ne vidim 
razloga uvoñenja te obveze,  s obzirom da smo dvojezična županija u kojoj  se mogu koristiti dva  
jezika. Ograñujem se, nemam  tu informaciju.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
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 Kolega Persi, imate pravo na  minutu  za dopunsko pitanja. 
 
TULLIO PERSI : 
 
 U  županiji misle da neće biti tako, ali  svugdje je već javno da će se tereni prodavati po  5 € 
m2. To je neka vrsta  nacionalizacije, kao što je bilo za vrijeme Jugoslavije, nacionalizacija na  račun 
dječjeg dodatka.  
 Drugo, ima ljudi koji bi došli  stalno  boraviti u Istru, ali ne znaju ni  talijanski ni hrvatski. Na 
primjer Labinjani. Oni  ne govore ni hrvatski  ni  talijanski, a oni bi  svi došli ovdje živjeti, a mi  ćemo  
njih prihvatiti, pored svega da govore hrvatski. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Ovaj put ste bili  ekspeditivni.   

 Idući je Klub  vijećnika koalicije. 
 Riječ ima kolega vijećnik  Sandro Jurman. 
 Nema ga. 
 Sada je  na redu Klub vijećnika  HDZ-ea, kolegica  Lovorka  Tomičić.  
 

LOVORKA TOMIČIĆ : 
 

Pozdravljam sve prisutne. 
 Nadam se da nisam oduzela  dvije minute kolegi Sandru Jurmanu. 

 Pitanja  ću postaviti zamjeniku  Župana s obzirom da Župana nema. 
Prvo pitanje   se odnosi  na paket antirecesijskih  mjera i to na dio zamrzavanja cijena 

komunalnih usluga. Sama mjera zamrzavanja cijena komunalnih usluga je pozitivna, meñutim, ne za 
sve  gradove i općine, pogotovo ne za one gradove u kojima je  nedavno početkom ove godine došlo 
do poskupljenja. Primjerice u Puli je došlo do poskupljenja plina, bez obzira što se nabavna  cijena 
plina nije mijenjala, za gotovo  30  % . Ukoliko se sada primjeni  mjera iz paketa zamrzavanja cijene 
komunalnih usluga, ta će cijena, kao takva,  biti zacementirana i zasigurno  neće pridonijeti 
ublažavanju  krize i recesije, u kojoj  svi pomalo  već  živimo. 

 Pitanje u tom dijelu : da li  će ta mjera uključiti inicijativu prema gradovima i općinama da 
cijene prvog  rasta na razinu  od prošle godine,  isključe poskupljenja i tek onda da se tako snižena 
cijena zamrzne, tamo  gdje je bilo poskupljenja. 

Drugo pitanje je vezno za jednu temu koju je pokrenuo pulski Gradonačelnik prije nekih 
mjesec dana. Naime, gotovo  17 godina je  Pazin administrativno središte  županije i pulski se 
Gradonačelnik sada, nakon tolikog  vremena, - naravno nije vezano za izbore, - dosjetio i domislio da  
pokrene inicijativu da se  Pula proglasi  administrativnim središtem županije. Naravno, inicijativu 
prema Sabora. 

Interesira  me: kakav je stav i da li postoji stav Poglavarstva, nekakav zaključak ili mišljenje u 
tom pogledu. Ako  ne postoji : da li  će se županija priključiti toj inicijativu ili  neće ili ima neka  druga 
promišljanja.  

 
ANTON PERUŠKO : 

 
 Hvala kolegice  vijećnice.  
 Odgovor  će dati gospodin zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić. 
 

VALERIO DRANDIĆ : 
 

Što se tiče antirecesijskih  mjera i preporuke  zamrzavanja  cijena komunalnih usluga, znate 
da županija nema nikakvih ingerencija  na gradove i općine u tom pogledu. Dakle, govori se o 
preporuci i o usuglašenom stavu. Imali smo sastanak  sa svim gradonačelnicima iz Istarske županije. 
To je bio maksimum što smo  mogli postići. Tražili smo smanjenje  cijena, meñutim, svi su  rekli da to  
ne dolazi u obzir,  budući da i ovako  jedva životarimo. Dogovor je da ne dolazi u obzir povećanje 
smrznutih cijena. Meñutim, ako ima mogućnosti  smanjenja  zamrzavanja cijena, ne znači 
zamrzavanje u kontekstu da se ne može smanjiti cijena. Ako je netko  voljan ili ima prostora  da smanji 
cijenu predložena mjera ga ne sprječava. Cijena se može smanjivati. Meñutim, mi nemamo 
ingerencija  niti mogućnosti  da nareñujemo gradovima i općinama vezano   za  povećavanje ili 
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smanjivanje  cijena komunalnih usluga. Možemo ih  samo pozvati  da  to učine i  oni su u neku ruku 
usuglasili se s tim našim stavovima. 

Odgovor na  drugo pitanje bih ipak prepustio našem Županu. Poglavarstvo u  posljednjih 
godinu i pol  dana, od kako sam  u Poglavarstvu, nije o tome  raspravljalo, niti je bila tema  sjedište 
Istarske županije. 

 
ANTON PERUŠKO : 

 
 Hvala  gospodinu zamjeniku  Župana. 
 Riječ ima  vijećnica  Lovorka  Tomičić. 
 

LOVORKA TOMIČIĆ : 
 

Poznato mi je da  županija  ne može  odreñivati cijene u jedinicama  lokalne samouprave, u 
gradovima i općinama, ali vi predlažete mjere, antirecesijski paket mjera, dajete inicijativu prema 
gradovima. Dali ste inicijativu  da se  cijene komunalnih usluga zamrznu. Isto  tako možete dati 
inicijativu da se tamo gdje je došlo do  poskupljenja  cijene  vrate na staro. Da li  će to  gradovi 
prihvatiti to je druga priča, ali u paketu mjera  možete predvidjeti i takvu inicijativu. 

Na drugo pitanje znala sam da neću dobiti usmeni odgovor. 
Očekujem da ću dobiti  pismeni odgovor.  

  
ANTON PERUŠKO : 

 
 Hvala.  
 Riječ ima kolega vijećnik  Lino  Roša. 
 
LINO ROŠA : 
 
 Dobar večer svima. 

Poštovani gospodine predsjedniče, zamjeniče Župana, kolegice i kolege, lijep pozdrav svima ! 
Imam dva pitanja za  zamjenika  Župana, doduše, bih volio  da je  Župan ovdje, da mu 

direktno postavim pitanje. 
Prvo pitanje. 
Dana 21.07. prošle godine sam na jednoj od  sjednica Županijske skupštine , prikupio 

dvadesetak potpisa  za održavanje tematske sjednice  na temu  zloupotreba  opojnih  droga na 
području Istarske županije. Prošlo je  7 mjeseci i još nemamo nikakvih informacija. Zahtjev je 
podnesen 21.07.2008. godine. Imam 22 potpisa za održavanju  tematske sjednice. U prijedlogu je bio i 
zahtjev   da se, ako se tematska  sjednica održi,  na nju pozove i kompetentni stručnjak, jedini na 
području naše države, gospodin psihijatar Slavko  Sakoman. Da li je  po tom pitanju nešto učinjeno, 
da li se razgovaralo s njim i  da li su dogovarani  termini i tome slično.  

Drugo pitanje  je vezano za  poslovanje ili ne poslovanja  veletržnice  riba u  Poreču. Kakva  
je situacija i što se tamo  dogaña, da li ima poslovanja, da li  nema poslovanja, ako ima kakvo je 
poslovanje, ako  ga nema, zašto ga  nema. 

 Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  vama kolega vijećniče. 
 Odgovor  će dati zamjenik  Župana, gospodin Valerio  Drandić. 
 

VALERO DRANDIĆ: 
 

Moram priznati  da po pitanju  tematske sjednice o zlouporabi droga  nisu vršene neke  
posebne pripreme. Imamo povjerenstvo koje se time bavi, imamo  akciju  Bježi – Via, koju 
podržavamo u svim gradovima i općinama. Meñutim, o tematskoj sjednici nismo se konkretno 
dogovarali, a s obzirom da je ovo  predzadnja sjednica, bojim se da u ovom mandatu  nećemo  to stići 
pripremiti, što ne znači da  ne radimo i da puno  ne ulažemo sredstava  i truda  u  rješavanje  te 
problematike. 

Za drugo pitanja bih molio  pročelnika  Milana Antolovića ako odgovoriti, ako može. 
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ANTON PERUŠKO : 
 
 Zahvaljujemo. 
 Riječ ima Milan Antolović. 
 
MILAN ANTOLOVI Ć : 
 
 Poštovane dame, gospodo vijećnici, gospodine predsjedniče ! 
 Sa zadovoljstvom mogu  reći da je Ribarska zadruga  Istra iz  Poreča  preuzela  upravljanje  
veletržnicom riba u Poreču, da je veletržnica dobila uporabnu dozvolu, što je vrlo značajno, i da je 
nadležna Veterinarska inspekcija obavila uviñaj  radi  dobivanja veterinarskog  broja ili bolje reći 
suglasnosti za početak rada. Meñutim, potrebno je bilo izvršiti još odreñene preinake, koje su prije 
osam dana dovršene.  Uvjeren sam da će u narednih desetak dana biti  dodijeljen broj  registriran u  
Ministarstvu poljoprivrede i  da  će na temelju toga   veletržnica početi sa radom.  
 Svi odnosi sa  Ministarstvom poljoprivrede  su  dogovoreni. S Istarskom  razvojnom agencijom 
takoñer. Uvjeren sam da više  pravno – formalnih zapreka da veletržnica  počne s radom nema.  
Obrtna sredstva za  početak rada su  osigurana.   
 
ANTON PERUŠKO : 

     
 Hvala.  
 Riječ ima vijećnik Lino Roša. 
 

LINO ROŠA : 
 

Zahvaljujem na drugom odgovoru. Zadovoljan sam sa  konstatacijom  pročelnika  Milana 
Antolovića. 

Što se tiče prvog odgovora, minutu  sam razmišljao što reći. Frapiran sam, šokiran  na neki 
način da sedam mjeseci  se ništa  nije poduzelo, a svi znamo koja je problematika zlouporabe droge u 
Hrvatskoj, naročito u Istarskoj  županiji. Slabija je samo  u  Bjelovarsko-bilogorskoj  županiji, u odnosu 
na Istarsku  županiju, koja ima  podjednak broj stanovništva.  Oni su nešto učinili. Učinile su nešto su 
one županije koje su direktno na sjednicu pozvale dr. Slavka  Sakomana. To je  jedna situacija koju 
mediji bolje prate i svi ga bolje  shvaćaju.  

Ovo je predzadnja sjednica. Žao mi je da se materijali za  tematsku sjednicu neće uspjeti   
raspraviti na tematskoj sjednici Skupštine Istarske županije. Problema ima više nego što ih statistički 
pokazatelji prikazuju, što je realno da tako budu, jer se ne mogu svi statistički pokazatelji  prikazati. 
Tvrdim da je  sada  teško  reći i kazati, ali mislim da je  ne podržavanje tematske sjednice  od strane 
Poglavarstvo Istarske županije u najmanju ruku  ozbiljna stvar i da je zaslužilo  žuti karton. 

 
ANTON  PERUŠKO: 

 
Hvala. 
Obzirom da je zahtjev za održavanje tematske sjednice dostavljen predsjedniku Županijske 

skupštine, on se brine za izvršavanje zaključaka. Upozorio sam Poglavarstvo  na obvezu, pa sam 
13.01. ove godine pismeno uputio zahtjev  Poglavarstvu  da pripremi materijal za  tematsku  sjednicu 
o problematici zloupotrebe  droge. 

Odgovor gospodina zamjenika Župana se može na neki način prihvatiti, ali  neka to ne bude 
konačno očitovanje. Još uvijek ne znači da se ne može nešto  napraviti. Inače u funkciji predsjednika 
Županijske skupštine sam bio obvezan podsjetiti  na donijeti zaključak i nakon usmenih upozorenja  
13.01. ove godine sam uputio  pismo kabinetu  Župana. Gdje je završio dopis ne znam, ali  13.01. sam 
pismeni dopis poslao da se pripremi tematska sjednica o zlouporabi  droga. 

 Riječ ima gospodin Valerio Drandić. 
      

VALERIO  DRANDIĆ : 
 

Ja sam već nešto  rekao. 
Pošto nije spremna tematska sjednica, to ne znači da na tom planu ne radimo  i  ne brinemo.  

Čak sam uvjeren da ponajviše u Hrvatskoj na tome radimo i da izdvajamo ponajviše novaca i 
postižemo  rezultate. Gospodin Sakoman je u puno navrata  bio  gost Istarske županije, gradova i 
općina. Prema tome,  daleko od toga  da ga ne koristimo . Sigurno da bi sve to skupa  bilo okrunjeno 
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jednom tematskom sjednicom. I vjerojatno  bi trebalo više publiciteta tome dati i možda u tom 
kontekstu i nešto više brige. Meñutim, mi jako puno  radimo  na suzbijanju i zloupotrebe droge u 
Istarskoj  županiji. U svim gradovima i općinama imamo timove i povjerenstva. Imamo ih i na nivou  
županije. Redovno izvješćujemo i poduzimamo mjere  sa ovisnicima,  sa roditeljima, prireñujemo 
edukacije u cilju preventive. Ne vidim razloga za tako  veliku zabrinutost. Ne može se reći da postoji 
nebriga. Nije se stigla  spremiti jedna tematska  sjednica. Ona će se sigurno spremiti, a da li  ćemo 
baš mi sjediti ovdje ili netko drugi, to je jako malo bitno. Bitno je da  činimo korist za  županiju i  
grañane ove  županije. 

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Kolega Roša, ne može više dobiti riječ. 
 Oprostite kolega Roša, isključene su poslovničke mogućnosti za dobivanje riječi. . 
 Kolega Sandro Jurman je bio odsutan kada je došao na red za postavljanje vijećničkog 
pitanja,  vrijeme za  aktualni sat još nije isteklo, predlažem da mu damo  riječ.  
 
SANDRO JURMAN :    

 
Zahvaljujem na toleranciji. 
Gospodine predsjedniče, kolegice i kolege,  imam jedno pitanje. 
S obzirom   da se u posljednje vrijeme javljaju odreñene inicijative i odreñene medijske 

špekulacije,  želim da mi se kaže stav Poglavarstva  Istarske županije oko  navodne priče o 
mogućnosti lokacije Županijskog centra za gospodarenje otpadom na području Kanfanara. 

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  na pitanju. 
 Riječ  ima resorni  član Poglavarstva, gospodin Vedran Grubišić. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Zahvaljujem se na postavljenom pitanju.  
 Prije  3 dana smo odgovorili gospoñi ministrici  vezano uz  navedenu lokaciju i radnje koje bi 
se  trebale učiniti.  

Navedena lokacija je  pod  posebnom zaštitom. Osigurane su dodatne mjere zaštite prirode 
vezano  uz zaštitu  voda, krajolika i staništa. 

Na navedenoj lokaciji nalazi se i  izvorište još  neistražene termalne  vode. U ovom trenutku  
ta lokacija je zapravo pod jednim višim stupnjem, čak možemo reći, pod jednim nultnim stupnjem 
zaštite  od  bilo  kakve eksploatacije kao takve. 

Da bi navedena lokacija mogla biti uzeta u obzir trebalo bi pristupiti najprije Izmjenama i 
dopunama Prostornog plana  Istarske županije, nakon toga  bi navedenu lokaciju morala jedinica 
lokalne uprave i samouprave na području  Općine Kanfanar usvojiti. I  treće trebalo bi donijeti  
temeljne odluke  vezano uz tu lokaciju. 

Ovih dana očekujemo da će sve potrebne radnje vezano uz potpisivanje ugovora izmeñu  RH i 
Bruxellesa za  financiranje iz  VIP-a programa za Kaštijun, Lečevicu, biti gotove. Očekujemo da  će se 
osigurati  sredstva u iznosu od 25 do   30  %. Naša  aplikacija je u  Bruxellesu. Obrañuju se zadnje 
primjedbe. Ovih dana bi trebalo  sve to skupa biti usvojeno i biti na  sjednici Vlade RH možda već 
naredni tjedan. 

Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 

 
Hvala. 
Riječ ima vijećnik Sandro  Jurman. 
 

SANDRO JURMAN : 
 
Zahvaljujem na odgovoru. 
Još jednu  informaciju. 
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Na navedenom području  postoje i rezerve za  eksploataciju mineralnih sirovina, što je  vrlo 
važna djelatnost za  razvoj  Općine Kanfanar.  

Ne razumijem zašto ste mi odgovor dali  kao  sa žaljenjem, jer u biti podržavam sve što ste  
rekli.  

 
ANTON PERUŠKO : 
 

 Time smo iscrpili popis  prijavljenih vijećnika za  vijećnička pitanja. 
  
 AD – 3  INFORMACIJA O IZVRŠENJU  ZAKLJU ČKA SKUPŠTINE O PRIHVAĆANJU  
IZVJEŠĆA O  PRAĆENJU  ONEČIŠĆENJA ZRAKA OKO TVORNICE KAMENE VUNE 
ROCKWOOL ADRIATIC D.O.O. PI ĆAN, OD 15. PROSINCA 2008 GODINE (USMENA) 
 

U ime Poglavarstva uvodno obrazloženje  za ovu točku dnevnog reda je  dao zamjenik  
Župana, gospodin VALERIO DRANDIĆ. 

Predsjednik  ANTON PERUŠKO, naglašava da  je uvodno  obrazloženje zamjenika Župana, 
gospodina Valerija  Drandića, informacija o izvršenju  zaključaka  Skupštine Istarske županije iz  12. 
mjeseca 2008. godine. 
 U skladu s Poslovnikom Skupštine Istarske županije, predlaže da se o Informaciji  izjasne 
predstavnici klubova  vijećnika, a da vijećnici, ukoliko  žele,  mogu sudjelovati u pojedinačnoj  raspravi. 
 Pored toga  riječ može dobiti i  predstavnik Općine Pićan , jer po Poslovniku  Općina  Pićan, 
koja je bila  inicijator skupštinske  rasprave o  Rockwoolu,  smatra se kao ovlašteni predlagač akata i  
predstavnik  Općine Pićan se može obratiti  vijećnicima sa skupštinske  govornice, ukoliko to  bude  
htio. 
 Pored predstavnika Općine Pićan zahtjev za obraćanje vijećnicima podnijela je pismeno, u 
skladu s Poslovnikom, Udruga  «Naša zemlja», koja je tražili da se dvojca predstavnika  nevladine 
Udruge «Naša zemlja» mogu obratiti vijećnicima. Sukladno Poslovniku  vijećnicima se može obratiti 
jedan predstavnik  nevladine udruge  i njegov govor može trajati   najviše  5 minuta, ali o tome ne 
odlučuje  predsjednik  Skupštine, nego odlučuju vijećnici glasanjem.   

Daje na glasanje zahtjev Udruge «Naša zemlja» da se omogući  jednom predstavniku  da 
može sukladno  Poslovniku  se obratiti  vijećnicima u trajanju od  5 minuta, te nakon glasovanja 
utvrñuje  da je  Skupština sa 29  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  
glasova,  usvojila prijedlog  da se sa skupštinske  govornice  vijećnicima  može obratiti predstavnik 
Udruge  «Naše zemlja» u trajanju od  5 minuta.   
 Za  raspravu u ime klubova  vijećnika  su se javili : Anton Peruško, u ime Kluba vijećnika  
SDP-ea, Romano  Černjul, u ime Kluba vijećnika  HSU-a, Oriano Bulić, u ime kluba vijećnika  ISDF-a,  
Josip  Anton  Rupnik u ime Kluba  koalicije  HNS(HSLS/ZELENA STRANKA, Tedi Chiavalon, u ime 
Kluba vijećnika IDS-a, Lovorka Tomičić, u ime Kluba vijećnika  HDZ-ea.  

U  raspravi su sudjelovali : ORIANO  BULIĆ, u ime Kluba  vije ćnika ISDF-a, ROMANO  
ČERNJUL, u ime Kluba  vije ćnika HSU-a, JOSIP ANTON RUPNIK, u koalicije 
HNS/HSLS/STRANKA ZELENIH, ANTON PERUŠKO, u ime Klub a vije ćnika  SDP-ea, ORIANO  
BULIĆ, ispravak krivog  navoda, TEDI  CHIAVALON, u ime K lub vije ćnika IDS-a.  
 Za pojedinačnu  raspravu  su se javili : Anton Peruško,  Damir Radnić, Oriano  Bulić, Tullio 
Persi,  Petar Radetić, Lovorka  Tomičić,  Sandro Jurman, Josip Anton Rupnik,  Kristina Nemet, Ahmed 
Makota. Iride Vidaković. 

U pojedinačnoj  raspravi su sudjelovali : ANTON PERUŠKO , ORIANO  BULI Ć , replika, 
ORIANO  BULIĆ, rasprava, TULLIO PERSI, DAMIR RADNI Ć, JOSIP ANTON RUPNIK, DAMIR  
RADNIĆ, replika  na izlaganje vije ćnika Josipa  Antona Rupnika, SANDRO JURMAN, ORIANO  
BULIĆ, replika  na izlaganje vije ćnika  Sandra Jurmana, PETAR  RADETI Ć, LOVORKA TOMIČIĆ, 
AHMET MAKOTA, TULLIO  PERSI, ANTON PERUŠKO, oduzima  riječ Tulliu  Persiju zbog 
prekora čenja vremena izlaganja, IRIDE VIDAKOVI Ć, IVAN FRANKOVIĆ, ANTON PERUŠKO, 
VALERIO DRANDIĆ, odgovori na postavljena pitanja i  predlaže  zakl jučke.   

Vijećnik  ORIANO BULIĆ,  u  skladu s  Poslovnikom  Skupštine Istarske županije  traži  
stanku  za Klub vijećnika ISDF-a  radi dogovori o zauzimanju stava  vezano za predložene zaključke.  

Predsjednik  ANTON PERUŠKO , odreñuje stanku u trajanju od  10 minuta  za sjednicu Klub 
vijećnika ISDF-a.  
       

- STANKA OD  20,15 – 20,25 SATI – 
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U  nastavku sjednice ORIANO  BULIĆ je izvijestio da će Klub  vijećnika ISDF-a glasati protiv  
donošenja  nadopunjenog prijedloga zaključka i da  traži sazivanje tematske sjednicu o  Rockwoolu.
  
Predsjednik  ANTON PERUŠKO , zaključuje  raspravu i daje  na glasanje prijedlog  Zaključaka, te 
nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 22 glasova  «ZA», 6 glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova,  donijela 
 

ZAKLJU ČAK 
 
o prihva ćanju Informacije o izvršenju Zaklju čka Skupštine o prihva ćanju Izvješ ća o pra ćenju 
onečišćenja zraka oko tvornice kamene vune Rockwool Adriat ic d.o.o. Pi ćan od 15. 12. 2008. 
 

1. Prihvaća se Informacija o izvršenju Zaključka Skupštine o prihvaćanju Izvješća o praćenju 
onečišćenja zraka oko tvornice kamene vune Rockwool Adriatic d.o.o. Pićan od 15. 12. 2008. 

 
2. Traži se od svih resornih ministarstava Republike Hrvatske da se aktivno i konstruktivno 

uključe u rješavanje problema koji su nastali oko tvornice kamene vune Rockwool Adriatic 
d.o.o. Pićan. 

 
3. Traži se od Ministarstva zaštite okoliša, prostornog ureñenja i graditeljstva Republike Hrvatske 

da od tvornice Rockwool Adriatic d.o.o. Pićan zahtijeva uvoñenje najbolje raspoložive 
tehnologije u proizvodnji kamene vune i uvjetuje poštivanje obveza iz direktive „INTEGRALNO 
SPRJEČAVANJE I UPRAVLJANJE ZAGAðIVANJEM“ (INTEGRATED POLLUTION 
PREVENTION AND CONTROL, COUNCIL DIRECTIVE 96/61/EC – IPPC ) kao uvjet 
izdavanja uporabne dozvole. 

 
4. Temeljem točke 7. Zaključka od 15. prosinca 2009. godine, Poglavarstvo Istarske županije 

provelo je postupak javne nabave za izradu revizije Studije o utjecaju na okoliš na području 
djelovanja tvornice kamene vune Rockwool Adriatic d.o.o. Pićan, te će se od prikupljenih 
ponuda pristupiti i naručiti izradu revizije studije. 

 
5. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske županije“. 

  
 AD – 4  

a) Ostavka na dužnost vije ćnika Županijske skupštine Istarske županije, 
b) Verifikacija mandata vije ćnika Županijske skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega vije ćnika Županijske skupštine Istarske županije 

 
      Predsjednik ANTON PERUŠKO , izvješćuje Skupštinu da je vijećnik HNS-a Mauro Ivančić  
podnio ostavku  na dužnost člana Skupštine Istarske županije. 

 Mandatno  -  verifikacijska komisija je održala svoju sjednicu, pa  poziva predsjednika 
Mandatno – verifikacijske  komisije, vijećnika Lina Dobrilu  da  podnese Izvješće.  

 
LINO DOBRILA, podnosi 

  
IZVJEŠĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE KOMISIJE 
sa 11. sjednice održane 23. veljače 2009. godine 

 
Temeljem odredbi članka 24. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije ("Službene 

novine Istarske županije", broj 2/07 – pročišćeni tekst), Mandatno - verifikacijska komisija, na sjednici 
održanoj dana 23. veljače 2009. godine,  
utvrdila je slijedeće činjenice: 

Vijećnik Županijske skupštine Istarske županije MAURO IVANČIĆ, je predsjedniku Skupštine 
podnio, 9. siječnja 2009. godine pismenu ostavku na dužnost vijećnika Županijske skupštine Istarske 
županije. 

Odlukom Županijske organizacije Hrvatske narodne stranke – Liberalni demokrati Istarske 
županije od 21. siječnja 2009., zaprimljenom 16. veljače 2009. godine, utvrñeno je da je stranka čija je 
navedeni kandidat izabran na izborima održanima, 15. svibnja 2005. godine, odredila slijedeću 
zamjenu u Skupštini Istarske županije: 

Umjesto Maura Ivančića, dužnost vijećnika Županijske skupštine Istarske županije, obnašat će 
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ALEN DAMIJANIĆ iz Pule, Borik 42 
     37. na zajedničkoj listi HNS-a, Zelenih, LS, HSLS-a i HSS-a 
Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrñuje  

 
ODLUKU 

o prestanku mandata članu Županijske skupštine Istarske županije 
 

Članak 1. 
Ovom Odlukom utvrñuje se da Mauru Ivančiću prestaje mandat vijećnika Županijske skupštine 

Istarske županije. 
Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama Istarske 
županije". 

i 
RJEŠENJE 

o verifikaciji mandata člana Županijske skupštine Istarske županije 
 

I. 
Umjesto vijećnika Maura Ivančića, verificira se mandat vijećnika Županijske skupštine Istarske 

županije ALENA DAMIJANIĆA iz Pule, Borik 42. 
II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 
Istarske županije". 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, pošto se nitko nije javio za raspravu zaključuje raspravu i 
konstatira  da je  Skupština primila na znanje Izvješće Mandatno-verifikacijske komisije. 

Poziva  vijećnika  Alena Damijanića  da položi svečanu  prisegu koju je pročitao na hrvatskom 
jeziku, a gospoña Viviana Benussi  na talijanskom jeziku. 

Nakon  čitanja  prisege moli vijećnika da prisegne riječima :»PRISEŽEM « ili «LO GIURO».  
«Prisežem da ću  prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati  savjesno i 

odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da  ću se u  
obavljanju  dužnosti  člana Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta Istarske  županije te da ću 
štiti i promicati  regionalne osobitosti Istre». 
 «Giuro che svolgero' coscienziosamente e con  responsabilita'  l'incarico derivatomi  dei diriti e 
doveri  di membro dell'Assemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturalle e sociale della 
Regione Istriana, che mi  atterro'  allo Statuto della  Regione Istriana nell'espletamento dei miei doveri  
di membro, e che  tutelero'  e affermero'  le peculiarita'  dell'Istria». 
 
ALEN DAMIJANI Ć : «PRISEŽEM» e anche «LO GIURO». 
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO , čestita Alenu Damijaniću na izboru za  vijećnika, koji je 
svečanim potpisivanjem svečane prisege stekao status  vijećnika  Skupštine Istarske županije, te 
može u nastavku  sjednice meritorno sudjelovati u raspravama i donošenju odluka.   
 

AD – 5 DONOŠENJE  MJERA ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA POTIC ANJE 
             GOSPODARSTVA I ZAPOŠLJAVANJE  
 
Kraće uvodne  napomene za ovu točku dnevnog reda je dao VALERIO  DRANDIĆ, zamjenik 

Župana, a podrobnije obrazloženje mjera Istarske županije za poticanje  gospodarstva i zapošljavanja 
DARKO LORENCIN , član Poglavarstva Istarske županije. 

Za raspravu u ime klubova vijećnika javili su se : Marino Roce, u ime Kluba vijećnika  HDZ-ea, 
Lino Dobrila, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea,  Romano  Černjul, u ime Kluba  vijećnika HSU-a, Sandro  
Jurman, u ime  Kluba koalicije  HNS/HSLS/STRANKA ZELENIH, Damir Radnić, u ime Klub  vijećnika 
ISDF-a,  Tedi  Chiavalon, u ime Kluba vijećnika  IDS-a. 

U  raspravi u trajanju od  10 minuta za  klubove vijećnika, sudjelovali su : MARINO ROCE, u 
ime Kluba vijećnika  HDZ-ea, LINO DOBRILA, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea, ROMANO  ČERNJUL, 
u ime Kluba vijećnika  HSU-a,  SANDRO JURMAN, u ime Kluba koalicije  HNS/HSLS/STRANKA 
ZELENIH, DAMIR RADNIĆ, u ime Kluba  vijećnika  ISDF-a,  TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba 
vijećnika IDS-a., MARINO ROCE, ispravak krivog navoda vijećnika  Tedi  Chiavalona,  TEDI  
CIAVALON, replika; u pojedinačnoj  raspravi u  trajanju od  5 minuta : LOVORKA TOMIČIĆ,                                                                        
LINO ROŠA, ORIANO  BULIĆ, FABIO JELIČIĆ, TEDI CHIAVALON, MARINO ROCE, ispravak krivog  
navoda, LOVORKA TOMIČIĆ,  VALERIO DRANDIĆ, odgovori na postavljena pitanja.  
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Predsjednik  ANTON PERUŠKO , zaključuje  raspravu i daje na glasanje  Mjere Istarske 
županije za  poticanje  gospodarstva i  zapošljavanje, te nakon  glasovanja utvrñuje  da je  Skupština 
sa 22 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova donijela  

Z A K L J U Č A K 
 
o prihvaćanju Mjera Istarske županije za poticanje gospodarstva i zapošljavanje, što čini sastavni dio 
ovog Zaključka. 
  
 AD – 6 PRIJEDLOG  ODLUKE O DONOŠENJU  PROSTORNOG  PLANA 
                        PODRUČJA OBILJŽJA (PPPPO) DONJI KAMENJAK 
                        I  MEDULINSKI  ARHIPELAG 
 
 Prijedlog akta  vijećnici su dobili poštom uz poziv za sjednicu. 
 Raspravu je održao matični Odbor za prostorno ureñenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 
Istarske županije, koji je jednoglasno podržao prijedlog Odluke o  donošenju Prostornog plana 
područja  obilježja (PPPPO) Donji  Kamenjak i Medulinski arhipelag, čiji su  zapisnik vijećnici  dobili na 
klupe.  
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda je dala  INGRID PALJAR , ravnateljica  
Zavoda za prostorno  ureñenje Istarske  županije. 
 U  raspravi u trajanju od  10 minuta u ime klubova vijećnika sudjelovali su : LOVORKA 
TOMIČIĆ, u ime Kluba vije ćnika  HDZ-ea, INGRID PALJAR,  odgovori na  postavljena pitanja. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o 
donošenju Prostornog plana područja posebnih obilježja (PPPPO) Donji Kamenjak i medulinski 
arhipelag, te nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština  sa 21 glasom «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 

    O D L U K U  
 

o donošenju Prostornog plana podru čja posebnih obilježja (PPPPO) Donji Kamenjak i 
medulinski arhipelag 
 
 AD – 7  PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
                   PROSTORNOG PLANA ISTARSKE ŽUPANI JE 
 

Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  red je dala  INGRID PALJAR , ravnateljica  
Zavoda za prostorno  ureñenje Istarske  županije. 

Izvješće Odbora za prostorno ureñenje, zaštitu okoliša i  graditeljstvo  Istarske županije,  je  
podnio LINO DOBRILA , predsjednik Odbora, koji je  jednoglasno podržao prijedlog Odluke o 
Izmjenama i dopunama  Prostornog  Istarske županije. 

  Ujedno je izvijestio da je Odbor  razmatrao  predstavku  grupe grañana iz  Poreča vezano za 
bazne stanice gdje je po Rješenju  nadležne inspekcije naloženo uklanjanje   dvije bazne stanice koje 
se  nalaze u Poreču  na  zgradi Lacopa. Inspektor je donio Rješenje još u  7. mjesecu prošle godine, 
ali do dana današnjeg te stanice nisu uklonjene. Konstatirano je Rješenjem da su bazne stanice  
bespravno izgrañene. 

  Odbor predlaže Skupštini da donese Zaključak da se zatraži  žurno uklanjanje objekta prema 
Rješenju  nadležne Grañevinske inspekcije Ministarstva zaštite okoliša, prostornog ureñenja i   
graditeljstva Republike  Hrvatske. 

Taj je problem prisutan, ne samo u Poreču, nego  i na širem području i da je totalno  nagrñeno 
stanje, da se ti ureñaji i bazne stanice postavljaju  bez dozvola i tehničke dokumentacije. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o 
Izmjenama i dopunama Prostornog plana Istarske županije, te nakon glasovanja utvrñuje da je  
Skupština  sa 22 glasom «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 
     O D L U K U 

 
   o Izmjenama i dopunama Prostornog plana Istarske  županije  

 
AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O PRODAJI UDJELA TRGOVA ČKOG 
            DRUŠTVA «CESTA» D.O.O. PULA 
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Prijedlog Odluke o prodaji udjela Trgovačkog društva „Cesta“ d.o.o. Pula dobili ste poštom uz 
poziv za sjednicu. 

Odbor za gospodarstvo , financije i proračun Istarske županije nije  imao  kvoruma, ali  su 
vijećnici  dobili njegovo očitovanje na klupe. 

Prema Poslovniku  Skupština može raspravljati o predloženim aktima i bez stava  matičnog 
odbora. 

Kraće uvodne  napomene  o ovoj točki dnevnog reda je dao  VALERIO  DRANDIĆ, zamjenik  
Župana. 

U pojedinačnoj  raspravi sudjelovao je  FABIO JELI ČIĆ, koji iznosi da su se  na sastanku 
Odbora  za gospodarstvo, financije i proračun, usuglasili oko teksta  amandmana da točka 8  glasi : 
«Ugovorom  iz točke 7. ovlastit će  se kupca sa bez ikakve daljnje  suglasnosti prodavatelja zatraži  
upis u  knjigu poslovnih  udjela, te će se  odreći svih prigovora tom upisu».   
 Poglavarstvo prihvaća amandman vijećnika  Fabia  Jeličić, koji postaje sastavni dio akta i o 
njemu se posebno ne glasa. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje  raspravu i daje na  glasanje usvajanje Prijedlog 
Odluke o prodaji udjela Trgovačkog društva „Cesta“ d.o.o. Pula zajedno s amandmanom vijećnika  
Fabia  Jeličić, kojeg je Poglavarstvo prihvatilo, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa  23 
glasova  «ZA»,  1 glasom «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasom, donijelo  
 
    O D L U K U    
o prodaji udjela Trgovačkog društva „Cesta“ d.o.o. Pula zajedno s amandmanom vijećnika  Faba  
Jeličića, kojeg je Poglavarstvo prihvatilo 
 

AD – 9 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVA ĆANJU  PLANA RADA ZA 
            2009. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA MIH D.O.O. POREČ 
 
 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana rada za 2009. godinu Trgovačkog društva MIH d.o.o. 
Poreč vijećnici su primili poštom uz poziv za sjednicu. 

     Matični Odbor za   gospodarstvo, financije i proračun nije imao kvorum, ali Skupština po 
Poslovniku može raspravljati  o  predloženom aktu i bez stava  matičnog odbora.  

 U  raspravi  su  sudjelovali : LOVORKA TOMIČIĆ, u ime Kluba vije ćnika  HDZ-a, TEDI  
CHIAVALON, u ime Kluba vije ćnika  IDS-a, kroz raspravu replicira vije ćnici Lovorki Tomi čić.  

 Predsjednik  ANTON PEUŠKO , zaključuje raspravu i daje  na glasovanje Prijedlog Odluke o 
prihvaćanju Plana rada za 2009. godinu Trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč, te nakon glasovanja 
utvrñuje  da je  Skupština sa  27  glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela 

 
     O D L U K U 
  o prihva ćanju Plana rada za 2009. godinu Trgova čkog društva MIH d.o.o. Pore č 
 
AD – 10 PRIJEDLOG  PRETHODNOG MIŠLJENJA  O IZDVAJAN JU DIJELA 
              ŠUMSKOG ZEMJIŠTA U VLASNIŠTVU  REPUBL IKE HRVATSKE  NA 
              K.Č. 8316/3 i 8322 K.O. ROVINJ IZ ŠUMSKOGOSPODARTVENOG  
              PODRUČJA ZA FORMIRANJE GRA ðEVINSKE ČESTICE I 
              IZFRADNJU  HOTELA LONE U ROVINJU 

 
Prijedlog Prethodnog mišljenja o izdvajanju dijela šumskog zemljišta u vlasništvu Republike 

Hrvatske na k.č. 8316/3 i 8322 K.O. Rovinj iz šumskogospodarstvenog područja za formiranje 
grañevinske čestice i izgradnju hotela LONE u Rovinju, primili ste poštom uz  poziv  dnevnog reda. 
 U  raspravi po ovoj točki dnevnog reda sudjelovali su : TEDI CHIAVALON, u ime Kluba 
vijećnika IDS-a, ORIANO  BULI Ć, replika, ; pojedina čnoj  raspravi : PETAR RDETI Ć, VALERIO 
DRANDIĆ,  odgovori na postavljena pitanja. 
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO , zaključuje  sjednicu i daje na glasanje Prijedlog Prethodnog 
mišljenja o izdvajanju dijela šumskog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na k.č. 8316/3 i 8322 
K.O. Rovinj iz šumskogospodarstvenog područja za formiranje grañevinske čestice i izgradnju hotela 
LONE u Rovinju, te nakon glasovanja   utvrñuje  da je  Skupština sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasom, dala 
 

 PRETHODNO  MIŠLJENJE 
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mišljenja o izdvajanju dijela šumskog zemljišta u v lasništvu Republike Hrvatske na k. č. 8316/3 i 
8322 K.O. Rovinj iz šumskogospodarstvenog podru čja za formiranje gra ñevinske čestice i 
izgradnju hotela LONE u Rovinju 
 

AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O  KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU 
               FINANCIRANJA DOMOVA ZA STARIJE I NEM OĆNE OSOBE U  
               2009. GODINI 

 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije i nemoćne 

osobe u 2009. godini, vijećnici  su dobili  poštom uz poziv za sjednicu.  
 Raspravu je održao matični Odbor za  društvene djelatnosti, čiji  su zapisnik vijećnici dobili na 

klupe. 
 Skupština je  bez  rasprave i primjedbi  donijela sa  26 glasova  «ZA», bez glasova  

«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  
 
          O D L U K U  
 

o kriterijima, mjerilima i na činu financiranja domova za starije i nemo ćne osobe u 2009. godini  
 

AD – 12 PRIJEDLOG   ODLUKE O KRITERIJUMIMA, MJERILI MA 
          I  NAČINU  FINANCIRANJA MATERIJALNIH I  FINANCIJSKIH 
          RASHODA CENTARA  ZA SOCIJALNU SKRB I POMO ĆI  
          ZA PODMIRENJE TROŠKOVA STANOVANJA  KORISN ICIMA 
          KOJI SE GRIJU NA DRVA U  2009. GODINI 

 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih rashoda 

centara za socijalnu skrb i pomoći za podmirenje troškova stanovanja korisnicima koji se griju na drva 
u 2009. godini, vijećnici su dobili poštom uz poziv za sjednicu. 

Raspravu je održao matični Odbor za  društvene djelatnosti, čiji su zapisnik vijećnici dobili na 
klupe. 
 Skupština je  bez  rasprave i primjedbi  donijela sa  27 glasova  «ZA», bez glasova  
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  
 
    O D LU K U 
o  kriterijima, mjerilima i na činu financiranja materijalnih i financijskih rashod a centara za 
socijalnu skrb i pomo ći za podmirenje troškova stanovanja korisnicima koj i se griju na drva u 
2009. godini 
 

AD – 13 PRIJEDLOG  ODLUKE O USKLA ðIVANJU  CIJENE  JEDNOG 
              OBROKA/RUČKA I USLUGA DOSTAVE U STAN KORISNIKA 
              I CIJENE USLUGE ZA KORISNIKE KOJI  OS OBNO PREUZIMAJU 
             OBROK/RUČAK IZ KUHINJE DOMA ZA STARUJE  I NEMO ĆNE 
             OSOBE «ALFREDO ŠTIGLI Ć» PULA, DOMU ZA STARIJE 
              I NEMOĆNE OSOBE «DOMENICO  PERGOLI» ROVINJ, DOMU  
              ZA STARIJE U NEMOĆNE OSOBE NOVGRAD i DOMU ZA STARIJE 
              I NEMOĆNE OSOBE RAŠA 

 
Prijedlog Odluke o utvrñivanju cijene jednog obroka/ručka i usluge dostave u stan korisnika i 

cijene usluge za korisnike koji osobno preuzimaju obrok/ručak iz kuhinje Doma za starije i nemoćne 
osobe „Alfredo Štiglić“ Pula, Domu za starije i nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj, Domu za 
starije i nemoćne osobe Novigrad i Domu za starije i nemoćne osobe Raša, vijećnici su primili poštom 
uz poziv za sjednicu.  

Matični Odbor za  društvene djelatnosti je održao  raspravu, čiji su zapisnik vijećnici primili na 
klupe. 

U  raspravi su sudjelovali :  LOVORKA TOMIČIĆ, u ime Kluba vije ćnika  HDZ-ea, SONJA 
GROZIĆ ŽIVOLIĆ, odgovori na postavljena pitanja.  

Predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje  raspravu i daje na  glasanje Prijedlog Odluke o 
utvrñivanju cijene jednog obroka/ručka i usluge dostave u stan korisnika i cijene usluge za korisnike 
koji osobno preuzimaju obrok/ručak iz kuhinje Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula, 
Domu za starije i nemoćne osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj, Domu za starije i nemoćne osobe 
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Novigrad i Domu za starije i nemoćne osobe Raša, te nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 
21 glasom «ZA»,  5 glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

 
    O D L U K U 
 

o utvr ñivanju cijene jednog obroka/ru čka i usluge dostave u stan korisnika i cijene uslug e za 
korisnike koji osobno preuzimaju obrok/ru čak iz kuhinje Doma za starije i nemo ćne osobe 
„Alfredo Štigli ć“ Pula, Domu za starije i nemo ćne osobe „Domenico Pergolis“ Rovinj, Domu za 
starije i nemo ćne osobe Novigrad i Domu za starije i nemo ćne osobe  

 
AD – 14  PIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DAVANJU  SUGLASNOSTI NA STATUT 
                ETNOGRAFSKOG MUZEJA ISTRE -  MUSEO EZNOGRAFICO 
                DELL'ISTRIA U PAZINU 

 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Etnografskog muzeja Istre – Museo 

Etnografico dell'Istria u Pazinu, vijećnici su dobili poštom uz poziv za sjednicu.  
Raspravu je održao  matični Odbor za   društvene djelatnosti, čiji su  zapisnik vijećnici dobili na 

klupe.  
U  raspravi je sudjelovao ORIANO  BULIĆ. 
Predsjednik  Skupštine ANTON PERUŠKO , zaključuje  raspravu i daje  na glasanje Prijedlog 

Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Etnografskog muzeja Istre – Museo Etnografico dell'Istria u 
Pazinu, te nakon rasprave zaključuje da je  Skupština sa  25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV», 
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
    Z A K L J U Č A K 

 
o davanju suglasnosti na Statut Etnografskog muzeja  Istre – Museo Etnografico dell'Istria u 
Pazinu 
 

 AD – 15 
   

a) Prijedlog Zaklju čka o davanju prethodne suglasnosti na Statut Muzeja  
suvremene umjetnosti Istre 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju Natje čajnog povjerenstva za izbor ravnatelja 
Muzeja suvremene umjetnosti Istre 

 
Prijedlog  akta pod a) i b) vijećnici su dobili   poštom. 
Pod točkom a) raspravu je održao  Odbor za  društvene  djelatnosti, a pod  b)  Komisija za 
izbor i imenovanja.  
Skupština je  bez  rasprave i primjedbe sa  23 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

« «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 a) 

    Z A K L J U  Č A K 
 
o davanju prethodne suglasnosti na Statut Muzeja su vremene umjetnosti Istre  

 
 b) 
   R J E Š E  N J E 

 
 o imenovanju Natje čajnog povjerenstva za izbor ravnatelja Muzeja suvre mene umjetnosti Istre  
 

AD - 16 
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vije ća Povijesnog 

muzeja Istre – Museo storico dell'Istria 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vije ća Povijesnog 

muzeja Istre – Museo storico dell'Istria 
 

Zapisnik Komisije za izbor i imenovanje  vijećnici su dobili na klupe. 
U  raspravi je sudjelovao : PETAR RADETIĆ. 
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Predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje  raspravu i daje na usvajanje Rješenja o 
razrješenju člana Upravnog vijeća Povijesnog muzeja Istre – Museo storico dell'Istria, te nakon  
glasovanja utvrñuje  da je Skupština sa 22 glasova  «ZA» , bez  glasova  «PROTIV» i  1 
«SUZDRŽANIM»  glasom, donijelo pod 

 a)  
    R J E Š E N J E  
 
o razrješenju člana Upravnog vije ća Povijesnog muzeja Istre – Museo storico dell'Istr ia 
     I 
 Ivan Matej čić, razrješuje se dužnosti člana Upravnog   vije ća Poviesnog  muzeja 
Istre – Museo storico dell'Istria, na osobni zahtje v 
     II 
 Ovo Rješenje stupa  na snagu   danom objave u «Slu žbenim  novinama Istarske 
županije» 
i sa 23 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova , pod 

b) 
R J E Š  N J E 

 
o imenovanju člana Upravnog vije ća Povijesnog muzeja Istre – Museo storico dell'Istr ia 
      I 
  U Upravno  vije će Povijesnog muzeja Istre – Museao torico dell'Istr ia, imenuje se  
Nataša  Nefat, umjesto  razriješenog člana Ivana Matej čića 
      II 
  Mandat imenovane članice  Upravnog vije ća iz  to čke I. traje do  isteka vremena na koje 
je imenovan razriješeni član Upravnog vije ća 
      III 
 Ovo Rješenje stupa  na snagu  danom objave u  «Slu žbenim novinama Istarske 
županije».   
 

AD 17 PRIJEDLOG RJEŠENJA O  RAZRJEŠENJU  I IMENOVAN JU 
           MRTVOZORNIKA NA PODRUČJU ISTARSKE ŽUPANIJE  

 
Zapisnik sa sjednice Komisije vijećnici su dobili na klupe. 
Skupština je  sa  23 glasa «ZA»,  bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 

donijela  
                       R J E Š E N J E 

 
o razrješenju  i imenovanju  mrtvozornika na podru čju  Istarske  županije 
(razrješuje se dr. Tamara Nožica i dr. Vesna Mazzi,   imenuje  dr. Revina Prekali) 

 Time je dnevni  red iscrpljen. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO , najavljuje 52. sjednicu za  16 ožujak  2009. godine, te 

zaključuje 51. sjednicu  Skupštine Istarske  županije. 
 Sjednica je  zaključena u  23,00 sata.  
 

SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                        PREDSJEDNIK  SKUPŠTINE IŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                            ANTON PERUŠKO     
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